
Geachte college,

De fractie van gemeente Belangen maakt zich zorgen over de verkeersveiligheid in Mariënheem waar 
de N35 de gevaarlijke drukke weg die door Marienheem heen gaat. De Hellendoornseweg is de door 
gaandeweg die gebruikt wordt om Marienheem in en uit te gaan, denk hierbij aan de kinderen die 
deze weg moeten nemen om naar school te gaan, o.a. personenauto’s, fietsers, scootmobiels en al 
het vrachtverkeer dat naar industrieterrein het Fiester gaat, zal gebruik moeten maken van deze 
oversteek vanuit of naar Hellendoornseweg zowel richting Nijverdal en vanuit Raalte. Dit alles maakt 
de oversteek en de situatie erg onveilig. Wij vinden de verkeersveiligheid een belangrijk item voor 
een ultiem woon en leef genot.

We willen aandacht voor deze situatie, vooral na de bekendmaking dat de traversus  niet worden 
uitgevoerd. 

Kan de wethouder vertellen wat de status hierbij is. Wat zijn eventuele andere oplossingen om de 
verkeersveiligheid rond de ontsluiting van de situatie in Mariënheem aan te pakken?

Tot zover,

 


